

# Referat 13/01-25

<b>Mødeleder:</b> Katja	<b>Tilstedeværende:</b> Anja, Juliane, Kent, Thomas, Katja. Mathilde på teams.
<b>Referent:</b> Katja	
<b>Dato:</b> 13/01-25	<b>Fraværende:</b> Jacob



<b>Dagsorden:</b>	<b>Konklusion:</b>	<b>Ansvarlig/Deadline</b>
Økonomi:	Kommunen har fået den opfattelse, at vi har fundet nok penge til at holde os oven vande. Dette er ikke rigtigt og må bero på en misforståelse!	
Majas ansættelse/løn?	SRC dækker noget af Maja´s løn i 12 måneder, i mod at hun lægger de timer hos dem i steder for hos RIH.  Dette skal aftales videre med SCR	Katja
Vi skal have værdiansat vores heste til regnskabet. Det er ikke gjort siden 2021.	Heste, indkøbspriser: Tammy 40.000 (2020) Misty – er her ikke mere. Sion 18.000 (2021) Wilson 60.000 Baxter 35.000 (2023) Peter Pan 25.000 (2023) Torro 35.000 (2024)	
Vi skal have lavet budget for 2025		

	Thomas får udskrifter og forsøger at lægge et likviditetsbudget.	
<p>Dækkener. Vi har fået en masse. Kan de bruges? Skal der købes linere? Hvem mangler?</p> <p>Vi <b>skal</b> simpelthen have råd til at købe det der mangler.</p> <p>Tina har forsøgt at finde sponsorer, hvordan går det?</p>	<p>Mangler 105, 125 og 145</p> <p>Vi får et tilbud fra Ll. Haspeholm på vask og rep. af de dækkener vi har.</p> <p>Er stadig i gang.</p>	
<p>Tjanser, hvor mange har vi brug for?</p> <p>Bokse. Skal vi beholde 12 eller gå af med de store?</p>	<p>Anja og Katja har snakket med underviserne.</p> <p>Udsættes til næste møde.</p>	
<p>Mulige datoer til generalforsamling.</p> <p>Hvem går af/kan gå af -hvem bliver?</p> <p>Forespørgsel fra stævneudvalg: Gaver til Top5 ryttere.</p> <p>Indberette medlemstal</p>	<p>Besked til Vinca osv.</p> <p>På genvalg: næstformand og to bestyrelsesmedlemmer.</p> <p>Vi har accepteret forslag fra stævneudvalg</p> <p>Skal gøres senest 31/1-25</p>	<p>Katja</p> <p>Kent</p>
<p>Maja:</p> <p>Foder. Hvem gør hvad?</p> <p>Tilstrækkelig bund i alle bokse, i tilfælde af at alle pludselig skal ind? Og generelt.</p> <p>Træpiller, Maja er i gang. Der er bestilling</p>	<p>Vi skal bestille nu, så vi har tid til at indkøre dem på det nye foder.</p> <p>Det gør vi.</p> <p>Vi skal have 4-5 paller</p>	<p>Mathilde</p> <p>Vi hjælper med det, så Maja ikke skal lave det hele.</p>

<p>fra Tyskland i gang i gruppen!</p> <p>Kan drengene få noget mere hø ligesom på den anden fold? Evt. Høhæk</p> <p>Tynde heste!? Peter ordne tænder halvårligt?</p> <p>Trætte heste, kunne det være for lidt hvile, da alle ikke kan være i skuret?</p> <p>Partmøde?</p> <p>Ryttermærker?</p>	<p>Ja, hvis vi kan finde et bur/høhæk det kan være i.</p> <p>Maja foreslår blodprøve på Peter Pan, da han bliver ved med at tabe sig på trods af masser af mad.</p> <p>Han får ordnet tænder igen nu her. Han får en dum tandkrog og skal have raspet tænder hver 6. mnd</p> <p>2 foderstationer, så de lave i hirakiet kan få uden at blive jagtet rundt.</p> <p>Maja ser at de på skift hviler sig i løbet af dagen.</p> <p>Flere teoriundervisninger i stedet for ridning, så hestene får en fridag mere i ny og næ.</p> <p>Det er i proces.</p> <p>Når vi ikke i dag.</p>	<p>Alle holder udkig efter brugt. Evt. På Klaravik og lign.</p> <p>Maja bestiller en dyrlæge.</p> <p>Vi kan måske lave noget af paller?</p> <p>Juliane</p>
<p>Velliv Hvordan gør vi? Og gør vi noget?</p>	<p>Udsættes til næste møde</p>	<p>Kent</p>
<p>Kaspar og Mette:</p> <p>Udfald af Kaspars mail til kommunen?</p> <p>Kan vi få separate regninger på ekstra ting? Eks. Behandling af heste.</p> <p>Rengøring af toiletter?</p>	<p>De har været afvisende, pga. tidligere nævnt misforståelse. Kaspar vil forsøge at få dem i tale igen og evt. invitere dem her ud og se stedet og rideskolen.</p> <p>Husleje og boksleje er momsfri. Resten er + moms.</p> <p>RIH gør det nu hver 3. uge fremover</p>	<p>SRC</p> <p>Alle: se skema på toilet</p>

<p>Lys i lille ridehus, kan det følge undervisningen? Der er så mørkt når det er overskyet.</p> <p>Stien til løsdriftsfolden ligger under vand og er spejlglat ved frost.</p> <p>Mulighed for overdækning ved siden af skuret?</p> <p>Fra SRC:</p>	<p>Laves om i weekenden, så der kan være lys i undervisningstiden.</p> <p>Stien bliver hævet så den kommer over niveau</p> <p>Der skal søges for meget for at lave mere. Måske laves der en åbning i skuret, så det bliver mere tilgængeligt for hestene.</p> <p>Toiletterne er under forskønnelse.</p>	
<p>Diverse: Næste møde d. 19/2-25</p>		